

Die KSWS- und Projekt-Veranstaltung "Beglaubigung von Dokumenten auf der Blockchain" findet in Zusammenarbeit mit der Universität Göttingen und der TU Clausthal statt.

Wir haben dazu bereits eine erste Infrastruktur aufgesetzt.

Um für Teilnehmer an allen Standorten einen Zugang zu ermöglichen, obwohl sie Log Ins in unterschiedlichen Hochschulen haben, verwalten wir diese Informationen nicht auf StudIP sondern in einem gemeinsamen System auf Cryptpad und Github.

Der beste Einstieg zu allen weiteren Informationen ist daher dieser Link:

<https://cryptpad.fr/code/#/2/code/view/eDHWRRRvBDlpg0pX6BSnak3bkIXWTtAlK5ChqxRhsv0/>

☺ Nein, das müssen Sie jetzt nicht ernsthaft eintippen ☺ Sie können auch über Github einsteigen. Da verwalten wir das Projekt dann über das folgende Repository:

<https://github.com/clecap/sector-coop>

This currently is public but will be switched to private – so please make sure you follow the registration guidelines given there. BTW, did I mention that the course will be given in English ☺. So lets do the basic information again:

The KSWS- and project course "Authentication of documents on the blockchain" is taking place as a cooperation of the universities Göttingen and TU Clausthal.

We are currently setting up our infrastructure.

In order to allow all participants in all three universities access to the information, although they have their login on separate schools, we are not managing this project on StudIP but on a separate system using Cryptpad and Github.

The best access to further information is this link:

<https://cryptpad.fr/code/#/2/code/view/eDHWRRRvBDlpg0pX6BSnak3bkIXWTtAlK5ChqxRhsv0/>

No. We do not expect you to type this in. You can also enter the infrastructure via Github, where we are administrating the project at the repository:

<https://github.com/clecap/sector-coop>

See you on github and in inbox.